
Protokoll för styrelsemötet Västra/Park skolans Föräldraförening 13/5 2013  

 

Närvarande: Elin Gunnarsmo Ingela Stigsson 

 Marielle Stensson May Ibrahim 

 Henrik Svensson Birgitta Ahlberg 

 Nina Thorstensson Lilian Darius 

 Christina Bergman 

  

 

1. Till sekreterare valdes Nina Thorstensson, till justerare valdes Christina Bergman och 

Ingela Stigsson 

2. Mötesdeltagarna presenterade sig 

3. På föregående öppna föräldramöte bildades den nya styrelsen och ett konstituerande 

möte hölls där ordförande, vice ordförande och kassör utsågs. Rullande sekreterare 

kommer tillämpas. Årsmöte sker i maj för föreningen. En grupp bildades också där för 

att diskutera trafiksäkeheten kring omorganisationen i skolan, med kommunen.  

4. Kassarapporten är 0 kronor än så länge. Marielle jämför priser på tjänster mellan 

bankerna. Vi använder informationslappen som går ut i klasserna i höst som 

inbetalningsunderlag för årsavgiften. Observera att alla som går på de båda skolorna är 

medlemmar automatiskt i föräldraföreningen. Vi kommer informera om föreningen på 

kommande föräldramöten i klasserna och på första hembrevet samt på anslagstavlorna. 

Vi delar ut en lathund till klassföräldrarna, och vi ser gärna att dom kommer på våra 

möten. De föräldrar som vill kommer få mail från föreningen med info. 

5. Årsavgiften bestämdes till 50 kr /familj som innan. 

6. Rektorn informerade om hennes och Lilian Darius kommande arbetsfördelning. De 

båda kommer turas om att gå på föräldraföreningens möten för att informera. Åk 3-6 

kommer inte delas i höst men åk 2 blir två nya klasser med två nya lärare då Maria 

Mollstedt är gravid. Fskl + åk 1 blir fyra grupper. Fritidsverksamheten byter plats 

redan v 26. De som går i simskola följs till Allébadet med fritidspersonal. 

7. Henrik Svensson har gjort en hemsida för föreningen, www.vastrapark.weebly.com  . 

Här kan man ställa frågor till föreningen, läsa våra protokoll (personnummer tas dock 

bort), se kommande aktiviteter samt info om hur man betalar årsavgiften m.m. Henrik 

och ordförande Elin har tillgång till hemsidan för uppdateringar. Här följer vi 

föräldrarnas önskemål ang publicering av bilder på deras barn.  

8. Trafikgruppen har skrivit ett brev till politikerna och inväntar svar angående 

trafiksäkerheten kring skolorna. Vi tar upp frågan igen i höst. Lyskraft Vara kommer 

ta upp frågan på deras möten också. 

9. Vi bestämde att anordna fixardagar på de båda skolorna varannat år. Detta kan gälla 

såväl ute som inomhus på skolan/fritids. Först på tur är Park nästa vår. 

10. I höst får åk 4-6 rita förslag till föreningens logga. 

11. Övriga frågor; Föräldra möten sker i sept/oktober. Nästa möte sker 3/9 kl 18-19.30 på 

Västra. Vi söker organisationsnummer för föreningen då det kan behövas för att söka 

bidrag m.m. Vi kommer bjuda in en politisk fadder på kommande möte längre fram. 

 

 

________________________  __________________________ 
Sekr Nina Thorstensson   Justerare  

 

 

________________________ 
Justerare 

http://www.vastrapark.weebly.com/

